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 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر

شهردار کلان شهر شــیراز در نمایشگاه مهر تا مهر، گزارش عملکرد یک ساله را ارائه کرد. محمدحسن اسدی 
ظهر یکشنبه 23 مهرماه در یکصد و سی و یکمین جلسه علنی ششمین دوره شورای اسلامی شهر شیراز، به 

تشریح فعالیت های مجموعه شهرداری شیراز پرداخت.
 اجرای توسعه متوازن در کلان شهر شیراز

وی با اشــاره به فعالیت های مدیریت ارشــد شهری شیراز در یک سال گذشــته گفت: رشد و توسعه شیراز 
با برنامه راهبردی شــیراز ۱۴۰۴ مصوبه شــورا پیوند خورده اســت. این برنامه با مطالعه، ملاک برنامه ریزی 
قرار گرفته اســت. این برنامه افق شــهر شیراز را بر اساس سند چشــم انداز برای حل مشکلات و تأمین نیاز 
شــهروندان مورد توجه قرار داده اســت.  او با تقدیر از خانواده ۱3هزار نفری کارکنان شــهرداری و با اشاره 
بــه روز نابینایــان و تأمین نیازهای این قشــر از جامعه برای اســتفاده بهتر از خدمات شــهری، اظهار کرد: 
کشــتار دســته جمعی مردم مظلوم ستم دیده غزه توسط رژیم ستمگر اســرائیل را محکوم می کنیم. شهردار 
شــیراز با اشــاره به ویژگی ها و ظرفیت های این کلان شــهر در مسیر توســعه عنوان کرد: قطار توسعه این 
شــهر به خط 2، 3 و ۴ رســیده اســت و کلنگ خط ۴ به زمین زده شــد تا شهر توســعه دوچندان یابد و 
 شــرق تا غرب و جنوب به شــمال و مســیر حرم مطهر را پوشــش داده و شــاهد شــهری با هوای پاک 

باشیم.

 اهمیت حفظ شأن مردم شیراز
اسدی با بیان اینکه برنامه ها بر اساس شأن مردم شیراز است، تصریح کرد: بیش از ۵۰ برنامه در راستای توسعه 
و کیفیت زندگی مردم مانند بزرگ ترین ســینمای جنوب کشور و بازار پروتئین و بزرگ راه ها اجرا شده یا در 
دست اجرا قرار دارد. او گفت: فعال بودن پروژه های عمرانی در نقاط مختلف کشور همانند تقاطع چندسطحی 
نواب صفوی، بزرگ راه شهید سلیمانی، پارک آبی، آکواریوم، شهربازی و... در حال انجام است. شهردار شیراز با 
اشاره به بازآفرینی ۴۰ محله اظهار کرد: شهرداری این کلان شهر در راستای بهبود زیست شهری برنامه ریزی 
کرده و برای جذب ســرمایه های داخلــی و خارجی تلاش می کند و با وجود چالــش در جذب بودجه قطار 
پروژه های عمرانی با سرعت در حال حرکت بوده و این به دلیل همکاری تمام دستگاه ها و همراهی شهروندان 
است. ســعی داریم تا با پیروی از راهبردها و راهکارهای شورای اســلامی شهر و برنامه ریزی های شهرداری، 

شهری در شأن مردم شهرمان بسازیم.
 تقدیر از همراهی وزیر کشور

اسدی با تشکر از همراهی تمام بخش های شهرداری و اشاره به همراهی وزیر کشور در پروژه های شهری، گفت: 
مدیران شهری یک سال شبانه روز تلاش جهادی و خستگی ناپذیر کردند تا بتوانند به مردم خدمات بهتری و 
در شــأن مردم ارائه دهند. شهردار کلان شهر شیراز با اشاره به افتتاح نمایشگاه دستاوردهای شورای اسلامی 
شهر و شهرداری شیراز در ورودی صحن علنی این هفته شورای شهر، افزود: گزارشی با عنوان »از مهر تا مهر« 
را در مورد عملکرد شــهرداری براساس مصوبات شورا آماده ارائه کردیم. مصوبات شورای اسلامی شهر یکی از 
دغدغه های شــهرداری شیراز است تا بدون کم و کاست اجرایی شوند. این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز 
با اشــاره به وقایع عملکرد شــهرداری در سال اول و دوم، بیان کرد: در سال دوم ۶۸ درصد از مصوبات اجرا و 

32 درصد در دست اجراست که نسبت به سال اول برعکس است و این نشان از پیشرفت شهرداری دارد. در 
بودجه شهرداری امسال افزایش یافت، امسال نسبت بودجه جاری به عمرانی حدود ۱۷ درصد بودجه جاری و 

بیش از ۸۰ درصد بودجه عمرانی است که دستاورد قابل توجهی است.
 پرداخت بدهی های مدیریت شهری

اســدی با تأکید بر تعادل بودجه و اشــاره به بدهی های شــهرداری، افزود: در سال اول نتوانستیم بدهی ها را 
پرداخت کنیم، اما در یک ســال گذشــته ۶هزار و ۱۴۵میلیارد تومان به پیمانکاران و یک هزار و ۷۰۰میلیارد 
تومان تســهیلات بانکی دادیم و مجموعا ۷هزار و ۸۴۵میلیــارد تومان پرداخت کردیم و بیش از از 2۰هزار و 
۸۵۰میلیارد تومان کل قراردادهای منعقد شــده در یک ســال گذشته بوده اســت. اسدی ادامه داد: بیش از 
۱۵هزار میلیارد تومان قرارداد ســرمایه گذاری بر شهرداری تکلیف شــد و به صورت ۱۰۰درصد محقق شده 
که شــامل ۵ قرارداد بوده است؛ در حالی که در ســال اول هیچ قرارداد سرمایه گذاری را نداشتیم. او با اشاره 
به حوزه فرهنگی، اجتماعی و مذهبی خاطرنشــان کرد: بودجه این حوزه در ســال اول ۱۰2 و در ســال بعد 
3۰۷میلیارد و برای امسال یک هزار و ۱۵3میلیارد تومان بوده است و این پروژه ها شامل فرهنگ سراها، اماکن 

ورزشــی، باغ خانواده و بانوان و پردیس سینمایی امین تارخ بوده است و 3 درصد بودجه صرف محله محوری 
و مسجدمحوری می شود.

 رشد شاخص های تاب آوری شهری
شــهردار کلان شهر شیراز با اشاره به بخشــی دیگر از پروژه های مذهبی، فرهنگی و اجتماعی متذکر شد: در 
بخش زیست محیطی ۷۴ کیلومتر لوله گذاری در این دو سال انجام شد. در ایمنی و تاب آوری شهر دو ایستگاه 
آتش نشــانی افتتاح و ۴ ایستگاه بهسازی و یک ایستگاه کلنگ زنی شــد. در حوزه پسماند و خدمات شهری، 

مبلمان و فضای سبز شهری شاهد اجرا و کلنگ زنی تعداد زیادی پروژه دیگر بودیم. 
او با اشــاره بــه جهش های عمرانی گفــت: 3۸۱ پروژه بــه ارزش 2۴هــزار و ۷۰۰میلیارد تومــان در این 
جهش ها افتتاح و کلنگ زنی شــد و از ۷۷ پروژه تعریف شــده در حوزه محرومیت زدایی در ســال گذشــته، 
۴۷ پروژه به بهره برداری رســید که نهضت آســفالت نیز در این راستا انجام شد. اســدی بیان کرد: در سفر 
هیئــت دولت به اســتان فارس، ۶2 پــروژه حمل ونقل و ترافیکی، خدمات شــهری، فرهنگــی، اجتماعی و 
زیســت محیطی به ارزش بیش از 2۱هزار و ۷۰۰میلیارد تومان با حضور وزیر کشــور به بهره برداری رســید 
یا عملیات اجرایی آنها آغاز شــد کــه از این پروژه ها می توان به افتتاح بازار بزرگ پروتئین شــیراز به ارزش 
3۵۰۰میلیــارد تومان، افتتاح پردیس ســینمایی امین تارخ، آغاز عملیات اجرایی خــط ۴ و اتصال ارتباطی 
 خطــوط ۱ و ۴ مترو شــیراز و رونمایــی از خودروهای حمل ونقل عمومی )اتوبوس، ون و تاکســی( اشــاره 

کرد.

 راه اندازی شیفت شب در پروژه های اجرایی
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز با اشاره به راه اندازی نوبت شب شهرداری این کلان شهر گفت: پردیس سینمایی 
امین تارخ در این شرایط بسیار بی نظیر است؛ چراکه در هر مزایده برنده مناقصه کناره گیری می کرد، اما بخش های 
مختلف همت کردند تا این پروژه به بهره برداری برسد. ظرف ۴ سال این پروژه فقط ۵۵ درصد پیشرفت داشت و مابقی 
طی چند ماه انجام شــد. پروژه هایی از این قبیل زیاد هستند که می توان به پروژه گویم، نواب صفوی، فرهنگ سرای 
معلولین، بزرگ راه شــهید ســلیمانی، تونل های شهید شــیبانی و... اشاره کرد. اســدی با تأکید بر سرعت بخشی به 
پروژه های عمرانی گفت: مشکلات همیشه مالی نیست و سرعت یک پروژه نیازمند فاکتورهای زیادی است و باید با 
همراهی مردم، امیدآفرینی کنیم و امروز در منطقه تاریخی مبلغ بودجه افزایش یافته است. شهردار کلان شهر شیراز 
با اشــاره به حوزه حمل ونقل و ترافیک بیان کرد: در این حوزه شــاهد پیشرفت های خوبی بودیم که برخی از آنها در 
کشور زبانزد بود. در موضوع مترو ۹ کیلومتر به بهره برداری رسید و در دیگر بخش ها نیز شاهد تغییرات شگرفی بودیم 

که حوزه هوشمندسازی یکی از این بخش هاست، شاهد تحول خوبی در این حوزه و کاهش ترافیک خواهیم بود.
 تکریم تلاش های نیروی انسانی

او با اشاره به سامان دهی سرمایه انسانی تأکید کرد: توانستیم 3۴۴ بازنشسته بدون جایگزین داشته باشیم، در نوسازی 
و تحول اداری نظام ارزیابی و عملکرد سازمانی تدوین شد، سند محرومیت زدایی به انتها رسید و ۱۷۱ پروژه با اعتبار 
یک هزار میلیارد تومان برای آن تعریف شد. شهردار شیراز همچنین با تشکر از اقدامات شبانه روزی حوزه ارتباطات 
و امور بین الملل شهرداری این کلان شهر، تصریح کرد: شاهد افزایش در شاخصه های آماری در بخش هایی همچون 
اخبار تولیدی، تعداد برنامه ها، ســاخت تیزر و محتوای تولیدی بوده ایم و تلاش کرده ایم تا نام شیراز بدرخشد و در 

حوزه بین الملل، اتفاقات خوبی در یک سال رقم خورد و تلاش کردیم تا در مجامع بین الملل نام شیراز بدرخشد. 

شهردار کلان شهر شیراز در صحن شورای اسلامی شهر گزارش عملکرد یک ساله ارائه کرد

سازندگی بهار  با  خزان  بدرقه 

بیش از 1۵هزار میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری بر 
شهرداری تکلیف شد و به صورت 100درصد محقق شد

تلاش کرده ایم تا نام پرآوازه شیراز 
در قامت سومین حرم اهل بیت)ع( بدرخشد

مدیران شهری یک سال شبانه روز تلاش جهادی و خستگی ناپذیر 

کردند تا به مردم خدماتی در شأن مردم ارائه دهند

شاهد افزایش در شاخصه های آماری در بخش های اخبار 
تولیدی، تعداد برنامه ها، ساخت تیزر و تولید محتوا بوده ایم

رشد و توسعه شیراز با برنامه راهبردی شیراز 
1404 مصوبه شورا پیوند خورده است


